

Referat af virtuelt styrelsesmøde i SPS, den 4. juni 2024 kl. 16-17:30.

Tilstede: Susie, Henry, Elin (ref.)

1. Gensidigt tjek ind
2. Opfølgning på DP's GF 25-26.maj: Vores forslag om ligestillet økonomisk hjælp til arbejdsgivere, faldt med et stort flertal. Men formanden for DP, Dea S, understregede at hele området der vedrører ledere forsat vil blive forsøgt opgraderet rent opmærksomhedsmæssigt i den kommende valgperiode. Ligesom den nuværende bestyrelse foreslog at vi i stedet får undersøgt området, og konkretiseret behovet yderligere, før der vedtages nogen ændringer.

Ift. den nye handicappolitik, fik vi tilføjet i arbejdsprogrammet at der også i det frivillige arbejde skal vises hensyn til divergerende funktionsniveau. Der vil selvsagt være en indkøringsfase alle DP's afkroge, med dertilhørende læringsfase, ift. den handicappolitik der er blevet vedtaget centralt fra, og som nu forelægges. Resten af vores punkter var fint præsenteret i arbejdsprogrammet, hvorfor vi ikke følte behov for at tydeliggøre dette yderligere på GF'en – vigtigst er, at vi fortsat kan have en frugtbar dialog i LFU om disse.

Susie er i gang med at skrive en feedback til DP, ift. GF'en vi lige har afholdt. Vi aftaler at sende en samlet henvendelse, da vi har lidt hver især. Vi bygger videre på Susies udkast, som hun så sender på styrelsens vegne, når det er klar.

NB. Ift. selvstændige i ledelse, har vi jo nu en supervisionsgrube for netop disse. De ville jo være oplagte at inddrage, i den forelæggende afdækning af dette område centralt fra.

3. Tilbud fra oplægsholder Jim Toft til vores GF lørdag 2. nov. - 8000,- plus kørsel for tre tre timers undervisning. Det lyder bestemt rimeligt. Henry afventer fortsat at se det oplæg, som Jim havde lovet at sende – det er selvfølgelig afgørende at se, før vi siger endelig ja.
4. Opfølgning på mentorer – Henry har talt med fem ud af syv på vores mentor-liste. Aktiviteten hos disse fem, synes at være som det plejer, dvs. 1-4 forløb årligt. En af dem ville gerne have en online-refleksions-dialog med Henry, som de indbyrdes aftaler. Ligesom Henry vil forsøge at få kontakt til de to sidste på listen, vi skal selvfølgelig have dem fjernet fra listen, såfremt de ikke længere ønsker at være mentorer.
PS. Måske vi skulle lave PR ift. om der er medlemmer der drømmer om at være en del af dette?
5. Opfølgning på RSU 31.5 – Elin deltog den første time, som sidst, hvor alle tog en runde "siden sidst". De fleste synes at have et godt samarbejde med regionerne, nogen af dem har ikke. Dea foretog en større grad af erfaringsudveksling og transperens, ift. at bedre samarbejdet med regionen over hele linjen, hvilket hun og sekretariatet ville kigge på. Jeg orienterede dem om at vi fra SPS, fik indskrevet vores forslag i handlingsprogrammet der blev vedtaget på den store GF, og at vi vil arbejde videre med disse i regi af LFU. Efterfølgende var der nogen i RSU der følte de blev snyt for indflydelse, dels ville de gerne deltage på formandskollegiet samat have sæde i LFU.

Dea noterede sig deres overvejelser, og lovede at kigge ind i om det ville være relevant. Det blev dog også understreget af flere, at vi jo hver i sær repræsenterer hinanden i forskellige regi, hvorfor RSU-representanterne også bliver det indirekte både på formandskollegiet og i LFU. Eftersom RSU repræsentere under halvdelen af medlemmerne i SPS, vil det måske give mere mening at de selv stillede op til styrelsen for SPS, de af dem der måtte ønske en større føling med og indflydelse på hele gruppen af selvstændige. Nu er der ca. 2500 medlemmer i SPS, jf. Susie. En stor signing. Heraf ca. 900 medlemmer med ydernummer.

Hele opdelingen blev jo også netop lavet for et par år siden, får at give plads til at arbejde med det essentielle i både SPS og RSU.

NB – de havde bla. på dagsordenen at kikke på en undersøgelse fra VIVE om effekten af terapi.

6. Susie har nu sendt invitationen til ledelsen i DP, ift. oplægget med Mikkel Severin, den 1/11. Vi sender også til den nye bestyrelse, når den er landet her snart.
7. Vores punkter til LFU den 26. juni – vi gensender de 4-5 punkter vi ikke nåede at komme omkr. På sidste LFU møde, og som vi allerede dér aftalte at følge op på til næstkommende LFU-møde.

Ift. Egon, Susie kontakter ham og hører om han har noget der skal med på dagsordnen (skal sendes til Mikkel senest i morgen), samt inviterer ham til vores næste styrelsesmøde den 18/6. Det vil give os mulighed for at få en bedre føling med hvad der rør sig, både i hans regi og i vores. Og vil bestemt være en god ting at få, inden LFU-mødet den 25/6.

Ift. den kommende undersøgelse ift. ledere med privat praksis, forventer vi i SPS at være med i udarbejdelsen af spørgeskemaet. Noget vi måske kunne lufte på næste LFU-møde.

8. artikel om EQ og ledelse i P – vi prøver at høre Neela. Redaktøren har givet udtryk for at det er fagkronikker de helst vil have, og ingen af os i styrelsen synes at være oplagte til at vende temaet fra dén vinkel, p.t.
 9. P/ DP ingen plads til fagpolitisk debat længere, efter Facebook kom ind i billedet. Og det er ikke en platform nogen af os i styrelsen føler er passende ift. fx vores interne dialog vedr. tilsynet. Vi er dog undrende, ift. at der ikke længere er et sådant sobert forum. Måske værd at følge op på. Alternativet er jo, at debatten tages i den offentlige debat, hvorved parterne kan komme til at udstille hinanden uden egetligt at ville det.
 10. Møde med PMS ift fleksjob-ansættelser, samt evt. hvordan de har glæde af det associerede medlemskab mv. – Susie invitere dem med til vores næste møde, den 18/6.
 11. Næste styrelsesmøde afholdes den 18/6: En opfølgning på ovennævnte, og så vil Elin lave et udkast til indbydelse til vores GF til november, så den ligger klar inden vi går på sommerferie.
 12. Vi har ikke fået renskrevet handleprogrammet for SPS – Susie lover at sammenskrive det aftalte, og sende det til resten af styrelsen.
 13. Susie skriver et udkast til et nyhedsbrev, som vi i fællesskab tilretter – bla med orientering om vores GF og det faglige oplæg dagen efter.
-

Referat fra virtuelt styrelsesmøde i SPS den 18/6 2024 kl. 16.00-17.35.

Deltagere: Susie, Elin og Henry (ref.)

Gensidigt tjek ind

Vores fælles evaluering af GF. Susie har sendt udkast.

Susie tager kontakt til Mikkel i DP og finder ud af, hvor den fælles evaluering skal sendes til.

Status på tilbud fra oplægsholder Jim Toft til vores GF lørdag 2. nov. v/Henry

Vi afventer fortsat detaljeret beskrivelse af kursusindhold. Henry rykker Jim Toft for svar inden næste styrelsesmøde.

Status på mentorer v/Henry. Henry har været i dialog med Asger Neumann. og skrevet til alle mentorer, men mangler svar fra tre. De fleste mentorer vil gerne fortsætte, men savner præcisering af, at der skelnes mellem mentoring og supervision. Henry udarbejder udkast til nyt indhold på vores hjemmeside inden næste styrelsesmøde.

Vores info fra styrelsen på kommende LFU-møde:

- Susie vil fremlægge punkter fra vores evaluering af DPs GF.
- Susie vil fremlægge at vi forventer fortsat samarbejde med bestyrelsen om: Nedsat kontingent, arbejdsgivere (og tilsynet= allerede aftalt)
- Henry bringer spørgsmålet om manglende mulighed for debat i Magasinet P op
- Susie giver status på samarbejdet med Egon
- Susie giver status på samarbejdet med PMS
- Henry orienterer om nye supervisionsgrupper og evaluering af mentorer
- Susie orienterer om vores GF med EQ og invitation af bestyrelsen samt Jim Toft
- Elin orientere om vores oplevelse af samarbejdet med RSU

Den planlagte gensidige status og dialog med Egon måtte aflyses pga tekniske vanskeligheder. Susie føler op med Egon.

Den opdaterede handleplan efter GF 23 blev gennemgået med henblik på at sikre at alle elementer bliver implementeret i arbejdet.

Susie arbejder for et virtuelt møde med PMS den 6/8 kl. 15.00, hvor hele styrelsen deltager.

Elin tager kontakt til Christian fra Magasinet P med henblik på optagelse af en artikel om EQ og ledelse.

Der blev enighed om udfærdigelse af Indbydelse til vores GF 2024 med overskriften "GF og Temadage". Elin arbejder videre med det endelige udkast.

Det aktuelle nyhedsbrev fra SPS blev godkendt. Susie sørger for udsendelse.

Næste styrelsesmøde aftales til den 13/8 som fysisk heldagsmøde bl.a. med henblik på planlægning og gennemgang af GF 24. Susie booker lokale hos DP.

DP holder kursus for nye selvstændige den 5/9 i København og den 19/9 i Aarhus, hvor DP gerne vil have repræsentanter fra Styrelsen til at holde et 15 minutters oplæg om SPS herunder bl.a. om supervisionsgrupper og mentorer. Henry deltager ved kurset den 5/9 og Susie deltager ved kurset den 19/9.